
Frame by Frame: Takk for nå!
Første utgave av Frame by Frame ble en suksess! En rekke nye filmer ble vist, flere
produksjonsmiljøer fikk presentert sitt arbeide og mange fikk en mulighet til å treffes. Mer enn 100
personer løste billett til arragementet, som er bedre enn forventet. Tusen takk til alle som besøkte
Frame by Frame og alle som var med og arrangerte.

Gunnar Strøm var i nærheten av sannheten når han hevdet at Frame by Frame samlet flest
norske animatører på ett sted noensinne. Det var i hverfall hyggelig at så mange tok turen til
Frogner kino og overvar arrangementet.

Det er alltid rom for forbedringer og nå skal arrangementskomiteen gjøre en vurdering av dagen.
Vi kommer tilbake med en oppsummering her på nettsidene om ikke så altfor lenge. I mens
setter vi pris på deres tilbakemeldinger; bruk Forumet til å komme med forslag til innhold til
høstens arrangement, samt ris & ros.

Dagsavisen spanderte forsiden på fredagens Inn & Ute-bilag på Frame by Frame. Her kan
du lese artiklene: 

Animatørene gir lyd fra seg 

Stor tro på norsk animasjonsfilm  

Vi sees igjen til høsten!
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"http://www.norskanimasjon.no/pub/index.php/ffaf/forum/frame_by_frame"
"http://www.dagsavisen.no/kultur/article2053691.ece"
"http://www.dagsavisen.no/kultur/article2053674.ece"
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